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P R O T O K O Ł  Nr  XVI/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu , 

odbytej w dniu 17 listopada 2015r. 

w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

w godz. 13.00  do 16.20 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia XVI Sesji Rady Miejskiej  

w Ogrodzieńcu  

Powitał wszystkich obecnych, radnych oraz gości zaproszonych:  

- Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zawierciu Panią  Annę Rdest,  

- Przedstawiciela firmy GARD z Łodzi wykonującej Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ogrodzieniec – Projektanta 

Panią Annę  Woźnicką ,  

- Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  

- Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 

- Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 

- Sołtysów  Gminy Ogrodzieniec,  

- Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  

- Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy Ogrodzieniec. 

Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana zgodnie z przepisami prawa 

przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. Wszyscy radni zostali 

powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone niezbędne materiały, czyli  

 zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 

 projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji 

uczestniczyło 14 radnych ,nieobecna radna Stanek Elżbieta ,co zostało potwierdzone 

podpisami na liście obecności.   

 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad  

Przewodniczący Rady zapytał czy będą zgłaszane wnioski dot. porządku sesji.  

 

Burmistrz wniósł o poszerzenie obrad o dodatkowy punkty dot. podjęcia uchwały  w 

sprawie  zmiany uchwały Nr IV/22/2014 z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie emisji  

obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. Zmiana związana jest ze 

zmianą terminów i numerów serii obligacji. 
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Porządek obrad poszerzony o dodatkowy punkt został przegłosowany i przyjęty 

jednomyślnie przez radnych 14 głosami.  

 

Porządek obrad wg którego była prowadzona sesja przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr XIV/2015 z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia  

25 .09.2015r. 

4. Informacja w sprawie stanu prac nad opracowaniem Studium Uwarunkowań 

 i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Ogrodzieniec. 

5. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zawierciu nt. stanu 

bezrobocia w Gminie Ogrodzieniec oraz Powiecie Zawierciańskim. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV/118/2015 z dnia 21 

października 2015 w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2016r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV/119/2015 z dnia 21 

października 2015 w sprawie zwolnień w zakresie podatku od nieruchomości 

obowiązującego na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia, określenia zasad ustalania i poboru 

oraz wysokości stawek opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy 

Ogrodzieniec  

w 2016r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie stawek środków transportowych na 2016r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Ogrodzieniec 

 z organizacjami pozarządowymi w roku 2016 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą 

Ogrodzieniec,  

a osobami fizycznymi . 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowych dla jednostek 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Ogrodzieniec. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/103/2011 Rady Miejskiej  

w Ogrodzieńcu z dnia 15 września 2011r.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/22/2014 z dnia 29 grudnia 

2014 roku w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2015r.  

16. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

17. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

18. Wnioski i oświadczenia.  

19. Zamkniecie obrad.  
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Ad. 3 

Przyjęcie protokołu nr XIV/2015 z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia  

25 .09.2015r. 

 

Protokół Nr XIV/2015 z sesji z dnia 25.09.2015 zostały przyjęty przez radnych bez 

uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych. 

 

 

 

Ad. 4 

Informacja w sprawie stanu prac nad opracowaniem Studium Uwarunkowań 

 i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Ogrodzieniec. 

 

Burmistrza MiG Pan Andrzej Mikulski oznajmił, że nowe Studium obejmuje teren 

całej gminy, są już wszystkie niezbędne uzgodnienia, w tym również od 

konserwatora zabytków i można byłoby ten dokument wyłożyć do wglądu, gdyby nie 

to że Sejm przyjął ustawę o rewitalizacji, która wpływa na prace dot. przygotowania i 

zatwierdzenia Studium. W związku z tym proces dalszych prac nad Studium został 

ma razie zatrzymany. Szczegóły w tej sprawie przedstawiła Pani Anna Woźnicka - 

projektant i przedstawiciel firmy GARD z Łodzi wykonującej Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego dla Gminy Ogrodzieniec.  

Z podanych informacji wynikało i za ok. pół roku Rada będzie mogła zatwierdzić 

Studium , przed jego zatwierdzeniem następuje wyłożenie i zgłaszanie uwag i nowe 

przepisy prawne (ustawa o rewitalizacji) wprowadzają w tym zakresie pewne zmiany.  

Zgłaszanie uwag do Studium będzie inaczej niż  dotychczas przebiegać – będą nowe 

wymogi w tym względzie.  

  

W dyskusji jaka wywiązała się w tej sprawie radni pytali jakie zmiany, jakie 

największe różnice w tym co było dotychczas i będzie obecnie obowiązywać oraz 

jakie i w czym będą ograniczenia. 

 

Projektant Pani Anna Woźnicka udzielając wyjaśnień na pytania, cytowała treść 

nowych zapisów ustawowych.  

Dla podsumowania zaznaczyła że proces opracowania i opiniowania Studium należy 

dostosować do nowej ustawy o rewitalizacji, przepisy wykonawcze, szczegóły i 

wytyczne nadal wpływają do biura i wszystko będzie na bieżąco ustalane z 

wojewódzkim biurem ds. planowania przestrzennego w celu przygotowania 

uzgodnień projektu studiów uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gmin w zakresie zgodności z ustaleniami planu zagospodarowania 

przestrzennego województwa. 
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Ad. 5 

Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Zawierciu nt. stanu 

bezrobocia w Gminie Ogrodzieniec oraz Powiecie Zawierciańskim. 

 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Zawierciu Pani Anna Rdest przedstawiła 

informacje nt. bezrobocia na terenie Powiatu Zawierciańskiego oraz w Gminie 

Ogrodzieniec  wg. stanu na dzień 31.10.2015r.  

 

Przedstawienie informacji miało charakter prezentacji multimedialnej. 

 

Całość dokumentacji prezentowanej podczas sesji załączona została do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV/118/2015 z dnia 21 

października 2015 w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2016r. 

 

Sekretarz MiG Pan Dariusz dla wyjaśnienia podał – W dniu 3 listopada 2015 r. 

została opublikowana ustawa z dnia 9 października 2015 r. o rewitalizacji. W ustawie 

tej wprowadzono zmianę do ustawy o podatkach i opłatach lokalnych. Zmiana 

dotyczy wskazania odrębnej stawki, która powinna być uwzględniona w uchwale 

ustalającej stawki podatku od nieruchomości. W naszej uchwale nr XV/118/2015 z 

dnia 21 października 2015 r. wprowadzamy zmiany w tym zakresie poprzez dodanie 

w § 1 punktu 7 d. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji 

rady. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się- 1 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XVI/122/2015 w sprawie zmiany uchwały nr XV/118/2015 z dnia 21 

października 2015 w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2016r - została przyjęta 

 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xvi_122_2015.pdf


Strona 5 z 15 

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV/119/2015 z dnia 21 

października 2015 w sprawie zwolnień w zakresie podatku od nieruchomości 

obowiązującego na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec. 

 

Sekretarz MiG pan Dariusz Ptaś omówił projekt uchwały, miedzy innymi zaznaczył 

,że zmiana uchwały nr XV/119/2015 w zakresie § 3 jest związana z potrzebą 

jednoznacznego określenia daty wejścia w życie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji 

rady. Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się-0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XVI/123/2015 w sprawie zmiany uchwały nr XV/119/2015 z dnia 21 

października 2015 w sprawie zwolnień w zakresie podatku od nieruchomości 

obowiązującego na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec - została przyjęta 

 

 

Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia, określenia zasad ustalania i 

poboru oraz wysokości stawek opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy 

Ogrodzieniec  

w 2016r. 

 

Sekretarz MiG pan Dariusz Ptaś omówił projekt uchwały, zaznaczył, że stawki opłaty 

pozostają takie same jak dotychczas.  

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji 

rady. 

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się-0 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xvi_123_2015.pdf
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Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, 

Uchwała Nr XVI/124/2015 w sprawie wprowadzenia, określenia zasad ustalania i 

poboru oraz wysokości stawek opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy 

Ogrodzieniec w 2016r.- została przyjęta 

 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie stawek środków transportowych na 2016r. 

 

Sekretarz MiG pan Dariusz Ptaś omówił projekt uchwały, zaznaczył ,że projekt 

uchwały zakłada podwyżkę stawek o 3%.  

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji 

rady. 

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się-0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XVI/125/2015 w sprawie stawek środków transportowych na 2016r. - 

została przyjęta 

 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 

Ogrodzieniec  z organizacjami pozarządowymi w roku 2016 

 

Sekretarz MiG pan Dariusz Ptaś omówił projekt uchwały, zaznaczył ,że zasadniczo 

program taki obowiązuje w gminie od lat i prowadzona jest współpraca z 

organizacjami pozarządowymi. Program  jest zatwierdzany na dany rok 

kalendarzowy. 

Program podlegał konsultacjom społecznym podczas których uwag do treści 

programu nie zgłoszono.  

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji 

rady. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xvi_124_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xvi_125_2015.pdf
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Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się-0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, 

Uchwała Nr XVI/126/2015 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 

Ogrodzieniec  z organizacjami pozarządowymi w roku 2016 - została przyjęta 

 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą 

Ogrodzieniec, a osobami fizycznymi . 

 

Sekretarz MiG pan Dariusz Ptaś omówił projekt uchwały, między innymi zaznaczył, 

że podjęcie uchwały ma na celu uregulowanie stanu prawnego nieruchomości 

pomiędzy Gminą Ogrodzieniec, a współużytkownikami wieczystymi Izoldą 

Pietrzykowską i Wojciechem Pietrzykowskim. Działka przeznaczona jest na 

poszerzenie i polepszenie dojazdu do gminnej działki zabudowanej budynkiem 

stanowiącym zaplecze boiska sportowego w Gieble.   

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji 

rady. 

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się-0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XVI/127/2015 w sprawie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą 

Ogrodzieniec, a osobami fizycznymi - została przyjęta 

 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowych dla jednostek 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Ogrodzieniec. 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xvi_126_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xvi_127_2015.pdf


Strona 8 z 15 

 

Burmistrza MiG Pan Andrzej Mikulski omówił projekt uchwały, między innymi 

powiedział - budżetu gminy na 2015r zakładał dotację celową na dofinansowanie 

zakupu sprzętu pożarniczego dla jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych i aby ją 

uruchomić i formalnie przekazać jednostkom niezbędna jest uchwała rady w tej 

sprawie. Projekt uchwały zakłada, dla: OSP Kiełkowice 1.380,00 zł, OSP Ryczów-

Kolonia 1.380,00 zł, OSP Gulzów 2.116,00 zł. Ponadto z budżetu gminy planuje się 

przekazać dotację celową w wysokości 418,20 zł dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Gieble na zakup 4 szt. membran do aparatów powietrznych. 
 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji 

rady. 

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się-0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XVI/128/2015 w sprawie udzielenia dotacji celowych dla jednostek 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Ogrodzieniec - została przyjęta 

 

 

Ad.13 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/103/2011 Rady Miejskiej  

w Ogrodzieńcu z dnia 15 września 2011r.  

 

Burmistrza MiG Pan Andrzej Mikulski omówił projekt uchwały. Między innymi 

nadmienił, że przygotowywany jest przez urząd pakiet uchwał związanych z 

gospodarowaniem gminnym zasobem mieszkaniowym. W przygotowaniu są zasady 

wynajmu mieszkań, uregulowane będą kwestie związane z czynszami i 

zadłużeniami, pojawi się możliwość odpracowania przez dłużników zaległych 

czynszów. Zmieniły się też zasady powoływania gminnej komisji mieszkaniowej. 

Obecnie to Burmistrz powołuje członków komisji mieszkaniowej, poprzednio była to 

kompetencja Rady i ten zapis o powoływaniu komisji przez Rade zostaje wycofany z 

uchwały Nr XIII/103/2011 Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 15 września 2011r. w 

sprawie: zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

gminy - był to pkt. 3 § 9 tejże uchwały i on zostaje uchylony 

Komisja mieszkaniowa powoływana jest obecnie przez Burmistrza.  

Na komisjach Rady ustalono, aby do komisji mieszkaniowej z Rady Miejskiej 

delegować jedną osobę - będzie to radna Małgorzata Janoska. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xvi_128_2015.pdf
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Przewodniczący Rady oznajmił, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji 

rady. 

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się- 1 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XVI/129/2015 w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/103/2011 Rady 

Miejskiej  w Ogrodzieńcu z dnia 15 września 2011r. - została przyjęta. 

 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/22/2014 z dnia 29 grudnia 

2014 roku w sprawie emisji  obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu 

 

Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak omówiła projekt uchwały sprawie zmiany 

uchwały Nr IV/22/2014 z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie emisji obligacji oraz 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. Zmiana związana jest ze zmianą  terminów 

i numerów serii obligacji. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji 

rady. 

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się-0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XVI/130/2015 w sprawie zmiany uchwały Nr IV/22/2014 z dnia 29 

grudnia 2014 roku w sprawie emisji  obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu - została przyjęta 

 

 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xvi_129_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xvi_130_2015.pdf
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Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2015r.  

 

Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak przedstawiła propozycję zmian w budżecie 

zgodnie z załączonym projektem uchwały . 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji 

rady. 

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 12 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się-0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XVI/131/2015 w sprawie - została przyjęta 

 

 

Ad. 16 

Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

 

Radna Jolanta Ciołczyńska - na niektórych grobach na cmentarzu w Ogrodzieńcu 

pojawiły się kartki z informacją o wykupie kwater– gdzie można dokonać wpłat i czy 

jest możliwość rozłożenia danej kwoty na raty? 

 

Odpowiedzi udzieliła pani Grażyna Gaweł - Kierownik ZGK w Ogrodzieńcu. Miedzy 

innymi powiedziała -  przy okazji Święta Zmarłych na niektórych grobach pojawiły się 

kartki z prośbą o kontakt z administratorem cmentarzy komunalnych w Ogrodzieńcu i 

w Ryczowie – Zakładem Gospodarki Komunalnej. Sprawa dotyczy ponowienia opłat 

za wykupienie miejsca na cmentarzu na kolejne 20 lat. Ponieważ były trudności z 

ustaleniem właścicieli, rozłożenie kartek na grobach wydaje się dobrym pomysłem. 

Miejsce na cmentarzu wykupuje się na 20lat. Po upływie tego okresu należy ponowić 

opłatę. W przeciwnym razie grób zostanie zlikwidowany.  

 

Radna Maria Lipka– Stępniewska - Czy w przyszłym roku jest przewidziana nakładka 

asfaltowana ulicy Cmentarnej w Ogrodzieńcu?   

Przed 1 listopada tego roku ulica Cmentarna nie była posprzątana. Wiele osób 

zgłasza problem braku toalety w pobliżu cmentarza w Ogrodzieńcu . 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xvi_131_2015.pdf
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Radna Grażyna Gołuchowska - Mieszkańcy Podzamcza proszą o remont ulicy 

Dąbrowskiego. Jest niewielki odcinek ulicy, na której jest mnóstwo dziur. Nie tylko 

mieszkańcy, ale i turyści idą tą drogą na zamek i do parku linowego.  

Proszę również o pomalowanie skorodowanej barierki na mostku przy ul. Wojska 

Polskiego na wysokości budynku o numerze 67. 

Mieszkańcy ul. Bursztynowej w Podzamczu proszą o oświetlenie tej ulicy.  

 

Radna Wioletta Baran - W imieniu rodziców dzieci wieku szkolnego, 

zamieszkujących w miejscowości Mokrus – przysiółek Sachalin zwracam się z 

prośbą o uwzględnienie w trasie przewozu autobusu szkolnego tej miejscowości, w 

trosce o bezpieczeństwo dzieci w drodze do szkoły.  

W imieniu sołtysa Gulzowa pytanie: na jakim etapie są rozmowy przeprowadzone z 

przedstawicielami gminy Pilica o poszerzenie naszej gminy o działki ewidencyjne w 

Gulzowie?  

 

Radny Patryk Szczygieł - na skrzyżowaniu ul. Mieszka I i Konopnickiej jest rozbite 

lustro proszę o jego wymianę..  

 

Radny Janoska Jerzy W imieniu mieszkańców Fugasówki i Markowizny zapytuję: 

Kiedy zostanie dokończony chodnik przy ul. Bzowskiej.  

Proszę o wysypanie i wyrównanie drogi dojazdowej do posesji nr 55 przy ul. 

Bzowskiej.  

Proszę o naprawę, korektę zjazdu z ul. Poniatowskiego do posesji nr 88 przy ul. 

Poniatowskiego.  

Proszę o rotacyjną zmianę istniejącego oświetlenia świątecznego na słupach 

elektrycznych, tak żeby winnych miejscowościach w gminie były instalowane.  

 

Odpowiedzi Burmistrza: 

 

Ulica Cmentarna nie jest w najlepszym stanie technicznym, ale są gorsze odcinki 

oczekujące na przebudowę. Droga ta na pewno będzie przebudowana, ale nie w 

najbliższym czasie. Wcześniej planujemy remont drogi przy Placu Piłsudskiego, bo 

jest bardziej zniszczona i ul. Różanej. Dla tych dwóch dróg do końca br. będziemy 

mieć gotową dokumentację i pozwolenie na budowę.  

 

Przed 1 listopada okolice cmentarza były wysprzątane. Jeśli w niektórych miejscach 

nie było to dostatecznie wykonane, to postaramy się lepiej w przyszłości.  

 

Toalety publiczne – planowaliśmy ich lokalizację w kilku miejscach, jednak nieudało 

się tego zrealizować z powodu braku środków.  

 

W okolicach cmentarza wiosną zostaną ustawione kabiny typu Toi Toi, co powinno 

rozwiązać problem.  
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Remont ul. Dąbrowskiego w Podzamczu przyjmuję jako zadanie na przyszłość. W 

Podzamczu są inne ulice pilniejsze do przebudowy, np. ul. Szkolna, której remont 

poprawiłby dojazd do szkoły. 

 

 W sprawie pomalowania barierek zwrócę się do Powiatowego Zarządu Dróg –jest to 

ich kompetencja.  

 

Oświetlenie na ulicy Bursztynowej w Podzamczu. W tej części miejscowości 

powstaje nowe osiedle, na którym deweloper nie przewidział oświetlenia. Niebawem 

domów będzie więcej i mieszkańcy zwrócą się do gminy z tym problemem. Nie 

jesteśmy na to przygotowani.  

 

W dniu 26 października w UMiG Pilica odbyło się spotkanie burmistrzów gmin 

Ogrodzieniec i Pilica oraz radców prawnych w sprawie nieruchomości, będących na 

terenie administracyjnym sołectwa Biskupice w gminie Pilica, a położonych na 

granicy z sołectwem Gulzów w gminie Ogrodzieniec. Mieszkańcy z tych gruntów 

formalnie są przypisani do Biskupic, ale od wielu lat stanowią społeczność Gulzowa. 

Spotkanie odbyło się w związku z wnioskiem grupy mieszkańców, który wpłynął do 

gminy Ogrodzieniec o podjęcie działań zmierzających do uporządkowania 

faktycznego zamieszkania na terenie naszej gminy. Temat ten był poruszany na 

zebraniu wiejskim w Gulzowie w dniu 16 września br. W najbliższym czasie podjęte 

będą czynności zmierzające do rozwiązania problemu.  

 

Sprawa dowozu dzieci do szkoły z Sachalina. Tam jest bardzo wąska droga i od 

decyzji przewoźnika zależy, czy tam będzie dojeżdżał, zapewniając bezpieczeństwo 

dzieci.  

 

Powiatowy Zarząd Dróg w Zawierciu u wykonał pierwszy etap remontu 

prawostronnego chodnika przy ul. Bzowskiej na Fugasówce z dostępnych środków w 

tym roku. Jak mnie zapewniono- zadanie zostanie dokończone w roku przyszłym. W 

sprawie dojazdu do posesji nr 88 na ul. Poniatowskiego odbędzie się wizja w terenie i 

podjęte zostaną decyzje co dalej.  

Wysypiemy szlaką i wyrównamy teren przy numerze55 na ulicy Bzowskiej w 

Fugasówce. 

 

 

Ad.17 

Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

 

20 października Starostwo Powiatowe w Zawierciu oraz gminy powiatu 

zawierciańskiego uczestniczyły we wspólnych ćwiczeniach poświęconych  tematyce 

obronnej.  
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21 października odbyło się walne zgromadzenie spółki Przedsiębiorstwo Komunalne 

Ogrodzieniec, na którym dokonano aktualizacji umowy spółki.  

 

22 października w sali narad Rady Miejskiej odbyły się konsultacje społeczne 

Lokalnego Programu Rewitalizacyjnego.  

 

24 października w MGOK w Ogrodzieńcu odbyło się spotkanie, na którym 

podsumowano sezon w ogrodzienieckiej sekcji Polskiego Związku Hodowców Gołębi 

Pocztowych.  

 

25 października w naszym kraju odbyły się wybory parlamentarne, w trakcie których 

wybraliśmy 460 posłów i 100 senatorów na kolejne cztery lata. W naszej gminie 

wybory przebiegły bez zakłóceń, frekwencja wyborcza wyniosła ponad 50%. 

 

26 października w UMiG Pilica odbyło się spotkanie burmistrzów gmin Ogrodzieniec i 

Pilica oraz radców prawnych w sprawie nieruchomości, będących na ternie 

administracyjnym sołectwa Biskupice w gminie Pilica, a położonych na granicy z 

sołectwem Gulzów w gminie Ogrodzieniec. Mieszkańcy z tych gruntów formalnie są 

przypisani do Biskupic, ale od wielu lat stanowią społeczność Gulzowa i figurują w 

ewidencji gminy Ogrodzieniec. Spotkanie odbyło się w związku z wnioskiem grupy 

mieszkańców, który wpłynął do gminy Ogrodzieniec o podjęcie działań, 

zmierzających do uporządkowania faktycznego zamieszkania na terenie naszej 

gminy. Temat ten był poruszany na zebraniu wiejskim w Gulzowie z dnia 16 września 

br.   

 

4 listopada w UMiG w Ogrodzieńcu odbyło się spotkanie Burmistrza i Dyrektora ZKM 

w Zawierciu w sprawie planów kursowania linii 7 i 8 w przyszłym roku na terenie 

Gminy Ogrodzieniec.   

 

4 listopada odbyła się Rada Społeczna SPZOZ, na której złożono sprawozdanie za 9 

miesięcy pracy w bieżącym roku.   

 

9 listopada w Urzędzie Miasta Zawiercie odbyło się posiedzenie Rady Gospodarczej, 

działającej przy Prezydencie Miasta Zawiercie, w sprawie planowanych prac 

związanych z budową kopalni rud cynku i ołowiu na ternie powiatu zawierciańskiego. 

Na spotkanie zostali zaproszeni Burmistrzowie oraz Przewodniczący Rad Miejskich z 

Ogrodzieńca, Łaz i Poręby.   

 

11 listopada odbyły się gminne obchody 97 rocznicy odzyskania przez Polskę 

niepodległości z udziałem mieszkańców oraz przedstawicieli gminnych instytucji i 

szkół.  
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12 listopada odbył się I Gminny Rajd Niepodległości. Trasą rajdu, który  poprowadził 

przewodnik PTTK Jarosław Wesołowski ,było przejście z Piaskowni na teren ruin po 

byłej fabryce prochu i dynamitu,tzw. Prochowni i powrót na Plac Wolności,  

 

13 listopada w Zawierciu odbyło się posiedzenie Powiatowego Centrum Zarządzania 

Kryzysowego w sprawie  przygotowania  do zimy. Z naszej Gminy w spotkaniu 

uczestniczył Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś.  

 

Trwają prace w zakresie budowy chodnika wciągu drogi wojewódzkiej ul. Wojska 

Polskiego w Podzamczu - I etap prac. Wykonawca powinien zakończyć prace do 

końca listopada br. 

 

Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych z Myszkowa zgodnie  umową prowadzi 

prace w zakresie modernizacji drogi dojazdowej do użytków rolnych w Kiełkowicach 

ul. Łąki. Planowany termin zakończenia – 30 listopada 2015r. 

 

W ostatnim okresie trwały prace nad domknięciem projektu budżetu gminy na 2016 

rok. Projekt został opracowany i w ustawowym terminie przekazany radnym oraz do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Częstochowie. 

 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Ogrodzieńcu prowadzi akcję wydawania artykułów 

żywnościowych dla osób z rodzin znajdujących się w trudnej sytuacji życiowej. Akcja 

przeprowadzona jest w ramach Programu Operacyjnego Pomoc Żywnościowa 2014 

– 2020 i potrwa do końca lutego 2016r. Kolejne terminy wydawania żywności to: 

20.12.2015, 12.01 i 19.02.2016r. 

 

 

Ad. 18 

Wnioski i oświadczenia.  

 

Członek Zarządu Powiatu Zawierciańskiego Maria Milejska poinformowała - W 

Starostwie Powiatowym, z udziałem przedstawicieli Śląskiego Centrum Chorób 

Serca im. Z. Religi w Zabrzu, radnych powiatowych i miejskich, Rady Społecznej 

Szpitala - odbyło się spotkanie poświęcone utworzeniu w zawierciańskiej lecznicy 

oddziału Kardiologii Inwazyjnej i Elektroterapii. Współpraca ze Śląskim Centrum 

Chorób Serca to dla nas otwarcie drzwi na świat nowoczesnej medycyny. Wszystkie 

te działania wzbogacą ofertę lecznicy, która na dzień dzisiejszy pozostaje bez tak 

istotnego oddziału i znaczącą wpłyną na poprawę bezpieczeństwa zdrowotnego 

mieszkańców. Jestem bardzo zadowolona, że podejmowane przez nas działania w 

tym zakresie zaczynają nabierać realnego kształtu i przybliżają nas do otwarcia 

kardiologii  Oddział miałaby liczyć 17 łóżek i znajdować się w miejscu po zamkniętym 

Oddziale Laryngologicznym. Wykonywane byłyby w nim wysokospecjalistyczne 

procedury sercowo-naczyniowe, których przeprowadzenie dotychczas wiązał się z 
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koniecznością transportowania chorych do innych ośrodków. Jest to szczególnie 

istotne u chorych z zawałem serca i groźnymi zaburzeniami rytmu serca. 

 

Radna poinformowała następnie o zakończeniu remontu ul. Narutowicza. Nowa 

nawierzchnia ulicy została wykonana w Ogrodzieńcu - jest to zadanie Powiatu 

wykonane na drodze powiatowej zrealizowane w Gminie Ogrodzieniec. Planowane 

są kolejne prace do wykonania w tym zakresie.  

 

Radny Patryk Szczygieł Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował o sprawie 

zgłoszonej Komisji przez pracowników Domu Kultury. Pismo pracowników Domu 

Kultury wskazuje na relacje pomiędzy pracownikami i Dyrektorem tej jednostki. 

Odczytał następnie stanowisko Komisji Rewizyjnej w tej sprawie - pismo załączone 

zostało do protokołu z sesji, zostało on przekazane pracownikom Domu Kultury do 

wiadomości.  

 

Mieszkaniec Ogrodzieńca pan Biedak poruszył ważne dla mieszkańców sprawy 

Miedzy innymi wskazywał na problem braku ubikacji w centrum Ogrodzieńca, 

poruszył sprawę wykup działki pana Molendy, mówił też o potrzebie uregulowania 

potoku Ogrodzienieckiego oraz konieczności remontu ulic: Wodnej, Sienkiewicza i 

innych ulic w Ogrodzieńcu. 

 

Burmistrza ustosunkował się do poruszonych przez Pana Biedaka spaw. Zaznaczył, 

że problemy są mu znane i widzi konieczność ich rozwiązania. Remonty ulic będą 

prowadzone wg. opracowanego harmonogramu oraz na podstawie dokumentacji 

technicznej, która jest niezbędna do realizacji każdego zadania. Realizacja zadania 

uzależniona jest od posiadanych w budżecie gminy środków finansowych. Sprawa 

ubikacji - problem jest istotny i musi być rozwiązana w najbliższym czasie.  

 

 

Ad. 19 

Zamkniecie obrad.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku 

z tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.  

Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 16.20 

 

 

Podpis protokolanta:    Podpis przewodniczącego obrad: 

 


